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Referat  

Dagsorden 
 
Afbud: Mathias og Karin 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
 

2. Orientering om skolen lige nu 

• Motionsdag før ferien det gik godt. Vi er delt i flere afdelinger, men alt i alt en god 
dag. 

• Halloween i fredags i indskolingen, senere skal den afholdes i specialafdelingen. 

• Skolefest i næste uge. 
 

3. Høringssvar ifm. Budgetforlig/sparekatalog 
 
Byrådet har med vedtagelsen af budgettet for 2023-2026 besluttet, at der skal findes be-
sparelser. Børn og Unges andel af besparelserne udgør 72 mio. kr. 

 

Der er høringsfrist den 24. november 2022 klokken 12.00. 
 

Der er store besparelser skal findes, men skoleområdet er ikke så hårdt ramt, som man 
havde kunne frygte. Det, der har direkte betydning for os, er følgende. 
 

• Klassekvotient i specialklasser 8-10. årgang ændres fra 8-9 elever. 

• Befordring i specialklasser, flere elever fra taxi til bus. 

• Færre solotaxier. 

• De 32 it- vejledere nedlægges 

• CFL, Center for læring (materialebase) nedlægges  

• READ – læseindsats nedlægges 

• Internordisk lejrskole ophører 

• Sahl lejrskole skal sælges  

• Ophør af konkrete events, Festuge, Edison osv. 

• Ophør af samarbejde med kulturintuitioner 

• Ophør af natursamarbejdet med Naturcenter Sølyst 

• Lukning af den kommunale sundhedsmåling 
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SFO 

• Ændring af støttemidler til børn med vidtgående udfordringer. Det reduceres og 
kan varetages af en pædagogmedhjælper. 

• Forhøjelse af forældrebetaling i SFO- 57 kr. 

• Reduktion i ledelsesbudgettet ca. 6 timers reduktion ugentligt.  

• SFO- tilskud til privatskoler fjernes 
 
Kommentarer 
Alt i sparekataloget skal spares så hvis vi peger på noget, skal vi komme med alternativer. 

Skolelivet bliver fattigere, fordi det er ”cremen”, det sjove og anderledes, der spares væk. 
Der er ingen af de her besparelser der fremmer trivslen blandt børn og unge - tværtimod. 
 
Bestyrelsen skriver et høringssvar. Thomas og Torry er tovholdere i det første udkast, som 
sendes ud til resten af bestyrelsen. 
 
 

4. Elevtrivsel. Nedslag på data fra elevtrivsel. Er der noget der noget springer i øjnene og 
giver anledning til yderligere spørgsmål/undersøgelse?  

 
Kirsten gennemgik udvalgte dele af skolerapporterne, og konklusionen er, at det generelt 
ser meget fornuftigt og godt ud med trivslen for alle elever både i 0.-3. klasse og 4.-9. 
klasse. 

Elevernes manglende indflydelse i klasserummet er det eneste, der springer ud som en 
tendens hos både de små og de ældste elever. Glædeligt er det, at stort set alle er glade for 
deres skole, klasse og lærere og at langt de fleste mener, at de bliver hjulpet af de voksne, 
når de har brug for det. Klasserapporterne sendes ud til klasselærerne, så der kan arbejdes 
med dem på klasseniveau. 
 
Kommentarer: 
Det ser meget flot ud, ikke mindst, når man tænker på, hvor tit der tales om mistrivsel på 
nationalt niveau. Denne rapport bør vi bruge i vores branding ift. at få flere elever til Vorre-
vangskolen. Daniel vil gå ind og kigge på, hvor vi ligger nationalt. 
 
 

5. Skolens Principper. De skal opdateres. Der nedsættes en arbejdsgruppe som arbejder 
videre.  

Principperne skal gennemgås og vi skal tale om hvilke der skal redigeres.  
Der nedsættes en arbejdsgruppe. Torry, Daniel og Mikkel.  
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6. Skolens ordensregler. Gennemgås med henblik på opdatering. Er de tidssvarende? Skal 
de justeres?  
Udsættes 
 

7. Tema: Flere børn på Vorrevangskolen. Oprids af processen. Nedsættelse af arbejds-
gruppe, hvor der arbejders med en mere langsigtet strategi.  
Udsættes  
 

8. Indretning af hovedindgang og forhal. 

Fremlæggelse af tilbud fra NERD- arkitekt. Vi har deres bud på, hvad man kan gøre for at 
gøre indgange, kantineområde, forhal m.m. mere indbydende og inspirerende?  
Vi synes deres forslag er interessant, fordi de både tænker indretning og elevinddragelse i 
fx udsmykning. De vil gerne lave en designguide, så der bliver en rød tråd på vores skole ift. 
materialevalg, farver m.m. Grundprisen er ca. 80.000 kr. og så med mulighed for tilkøbs-
ydelser og møbler. Regnskabet ser fornuftigt ud, så det ville kunne hentes på vores nuvæ-
rende årsbudget. Vi kan bruge af vores akkumulerede opsparing til indkøb af inventar ef-
terfølgende 
 
Kommentarer 

• Der skal være inddragelse af medarbejdere og elever. 

• Der er andre dele af skolen udendørs, der også kunne trænge til forskønnelse. 

• Principielt er det godt at få 2 tilbud. 

• Det er rigtigt, at der skal gøres noget for at få et mere moderne indtryk af skolen. 

• Kan man søge penge til en sådan proces via fonde? 

• Der er opbakning fra bestyrelsen til at ledelsen går videre med projektet. 
 

9. Skolefest 
Skolebestyrelsen deltager i vagter i personalerummet. 
 

10. Mødet d. 6. december. Udvides med en time. 16.30.-19.30 med spisning. 
 

11. Punkter til næste møde 
Udsatte punkter 6 og 7 

 

 
Referent MN 

 

 

 


